銘傳大學期中考後學生申請減修注意事項


MCU Post-midterm Course Drop Application Notice
1、 為加強輔導學生課業，期中考成績不及格學分數符合下列情形者，可依規
    定申請減修：
    Reinforcing Student Learning, especially for those failing midterm exams:
1.達本學期修讀總學分之二分之一(含)以上者，得依本校學生選課辦法第十四條第三款規
  定，申請減修一科或二科。. Those students who fail half or more of their credits on 
  midterm exams may apply to drop one or two courses in accordance with 
Procedures for Course Selection, Item 3 of Article14.
   2.達本學期修讀總學分之三分之一(含)以上，未達二分之一者，得依本校學生選課辦法第
    十四條第四款規定，申請減修一科。Those students who fail more than one-third but 
Less than half of their credits on midterm exams may apply to drop one course 
In acordance with Procedures for Course Selection, Item 4 of Article14.
※ 減修後學分數不得低於規定之最低學分數(一至三年級為12學分，四、

   五年級及在職進修生為9學分)。Total credits following the drop must 
Still meet the minimum course load requirements (12 credits for 1st to 3rd
Year students and 9 for 4th, 5th students and Work-experience Completion
Program Students).
二、申請時間：5月2日上午9時至5月6日下午4時止。
Application Period: 9:00 am on May 2 to 4:00 pm on May 6. 

三、申請方式Application procedure：
1.凡符合減修規定者，經導師輔導後，自行上網申請退選。(請同學審慎點選學生事務系
統→課務資料→期中減修退選項目，將退選之課程勾選後，經確認無誤後，按確定送出
即可。) All students meeting one of the conditions above will be included on a
list; following counseling with class advisor, students should apply on-line for 
course drop. (Within the Student Information Network, under Course Information
Query, select Post-midterm Drop. Then check the course(s) to be dropped, click
on confirm to submit the application. Please take care in selection and submission.)
2.確認送出後，若需取消或變更退選科目，請於申請時間內至台北註冊組(桃園教務組)辦理，
逾期不得申請取消或變更。Once the application is submitted, the application may 
be canceled at the Registrar’s Section (Taoyuan Academic Affairs Section) before 
the deadline. No alterations accepted after the deadline. 
注意事項Attention：
1. 期中考成績1/2、1/3不及格名單將於4月29日下午送至各學系，請同學自行
   前往各系辦公室或導師查看。
The list of those who fail half or one-third of their credits will be sent to each 

department on the afternoon of April 29. Students must check with their
advisors or department office.
2.應用英文、日文等課程期中考分數(筆試及聽力)經核算後，符合減修標準者，
請於申請時間內至台北註冊組（桃園教務組）辦理退選。
  For Practical English and Japanese, the combined score (listening and reading) 
must be calculated to determine if student meets the above conditions. Students
should apply in person to the Registrar’s Section (Taoyuan Academic Affairs
Section) before the deadline.
核算方法：(期中筆試分數xA +平時二聽力分數xB)/(A＋B) 

Combined Score: (reading score x A + listening quiz score x B) / (A + B)

	
	應用英文 (二)
Applied English
II
	應用英文 (四)
Applied English 
IV
	應用英文 (六)
Applied English VI
	應用英文 (八)
Applied English VIII
	日文(一、二、三)
Japanese (I, II, III)

	A
	13％
	10％
	8％
	8％
	21％

	B
	12％
	10％
	7％
	7％
	 9％


3.若減修之科目為必修課程，除仍須重(補)修外，亦可能造成延長修業年限，請

同學於申請減修時慎重考慮。

Courses dropped must be re-taken, which may extend graduation date. 
Please take this into consideration before applying to drop a course(s).
4.請同學務必於5月16日上網查看，申請減修科目是否刪除，教務處不再另行

通知，若有疑問請於5月23日前洽詢台北註冊組（桃園教務組）。

Students MUST check their online records on May 16 to be sure that the dropped course(s) are actually removed from the list of current courses selected.No additional notice will be given for this confirmation. Further questions, please contact with Registrar’s Section (Taoyuan Academic Affairs Section)before May 23.
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